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VOORLOPIG VERSLAG
Vastgesteld 26 oktober 1992

De vaste Commissie voor Financiën1, belast met het voorbereidend
onderzoek van dit wetsvoorstel, heeft de eer over haar voorlopige bevin–
dingen als volgt verslag uit te brengen.

1. Inleiding

De leden van de fracties van CDA, PvdA en VVD hadden met belang–
stelling kennis genomen van dit wetsvoorstel.

2. Overgangsrecht

2.3. Heffing van siropen en groentesappen in het vrije verkeer

Kan de lastendruk, voortvloeiend uit de overgangsregeling van artikel
XIV voor belastingdienst en bedrijfsleven gekwantificeerd worden, zo
vroegen de leden van de CDA-fractie.

Wat zijn de budgettaire consequenties van het achterwege laten van
deze overgangsregeling, zo vroegen deze leden. Hoe stelt de regering
zich voor diegenen die door artikel XIV eenmalig belastingplichting
worden hiervan op de hoogte te stellen?

Is in dit kader de uiterste aangiftedatum van 7 januari 1993 niet te
vroeg?

Ook de leden van de PvdA-fractie vroegen of de regeling niet te
ingewikkeld wordt gemaakt met de «naheffing» op siropen en groente–
sappen die op 1 januari 1993 in een opslagplaats liggen, uiteraard
zonder dat verbruiksbelasting is voldaan. Uit de brede omschrijving van
opslagplaats (elk gebouw waar limonade voor commerciële doeleinden
voorhanden is) leidden zij af dat daaronder ook winkels vallen. Al deze
winkels zouden dus moeten nagaan of zij zoveel van die produkten in de
winkelruimte en bijbehorende opslagplaats hebben liggen dat daar meer
dan f 500 verbruiksbelasting over geheven zou moeten worden, die dan
op aangifte moet worden voldaan. Kan worden uiteengezet in welke
gevallen in de praktijk dergelijke hoeveelheden aanwezig kunnen zijn?
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Kan de reguliere winkelier er in feite ongezien van uitgaan dat dit hem
niet aangaat?

2.4. Teruggaaf voor suiker en suikerhoudende produkten

Is de voorziening voor de teruggaaf van suikeraccijns wel nodig, zo
vroegen de leden van de PvdA-fractie. Kan het niet aan de markt worden
overgelaten om per 1 januari 1993 tot een herprijzing over te gaan die
het belastingvoordeel egaliseert over alle suikerhoudende produkten die
dan in de winkel liggen en komen?

4. Artikelen

Artikel VII

De leden van de PvdA-fractie namen aan dat aan dit wetsvoorstel een
budgettaire opbrengst is verbonden, doordat de accijnzen voor alcohol–
arme bieren en andere alcoholica worden verhoogd tot de nieuwe
tarieven voor frisdranken. Hoe groot is deze opbrengst?

Artikelen XIV en XV

In deze artikelen worden de bedragen van respectievelijk f 500 en
f 200 niet verklaard.

Gaarne zagen de leden van de VVD-fractie waarom juist die bedragen
zijn genomen. Zij verwezen ook naar de opmerking van de Raad van
State hierover.

De voorzitter van de Commissie,
Linschoten

De griffier van de Commissie,
De Gier
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